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§ 4 
Yttrande över remiss av ”Stockholms stads EU-policyarbete 
inom området digitalisering” 
AMN 2020-0742-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 
1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till förvalt-

ningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över remissen. 
2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Stockholms stads EU-poli-
cyarbete inom området digitalisering till arbetsmarknadsnämnden 
för yttrande. 
 
Den bifogade påverkansplanen presenterar en fördjupad bild över 
EU:s förslag till lagstiftning, direktiv, strategier och handlingsplaner 
och utvecklar stadens ståndpunkter inom området digitalisering uti-
från redan presenterande förslag. 
 
Arbetsmarknadsförvaltningen anser att påverkansplanen är ett ambi-
tiöst dokument som presenterar en bra bild över EU:s förslag till 
lagstiftning, direktiv, strategier och handlingsplaner. Förvaltningen 
ser positivt på EU:s ambitioner på IT-området och de initiativ som 
aviserats. En ökad digitalisering sker ständigt inom förvaltningens 
verksamheter och innebär såväl möjligheter som utmaningar. 
 
Förvaltningen delar stadsledningskontorets bedömning att EU kraf-
tigt underskattar kostnaden för en omställning av den storlek som 
presenteras i bland annat EU:s digitaliseringsstrategi. Omställ-
ningen ställer krav på finansiella resurser, tidsutrymme, personella 
resurser och kunskapen för att genomföra de föreslagna insatserna. 
Arbetsmarknadsförvaltningen vill specifikt lyfta frågan om stadens 
användande av produkter inom kommunikation och systemstöd från 
länder utanför EU och de svårigheter som detta innebär kopplat till 
bland annat GDPR. 
 
Arbetsmarknadsnämnden föreslås hänvisa till förvaltningens tjäns-
teutlåtande som sitt yttrande över remissen. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 
26 november 2020. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 
samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 
förslag till beslut. 


